
  ZÁPIS   Č.  5/2019 

 

z jednání OV středočeské oblasti ČJF, konaného dne 21. 5. 2019 na Kladně. 

Přítomni: Václav Drbal, Michael Moudrý, Ing. Pavlína Bůžková, Ing. Antonín Klauz, Ing. Michael Veselý,  

Jana Nosková (sekretář). 

Hosté: Jana Holíková 

 
Bod 1. Ekonomika 
Pavlína Bůžková informovala o průběhu telefonických konzultací s p. Šedou – vyúčtování soustředění 
organizovaných naší oblastí (především dle kapitol OPP) a výhled na další období, a to pak dál v návaznosti 
na rozpočet oblasti. S ohledem na to, že společná schůzka zástupců oblastí pro ekonomiku není 
plánována, OV odsouhlasil sestavení a odeslání rozpočtu 2019 v provizorní variantě – provozní část bude 
sestavena dle roku 2018 a část pro projekty dle zatím dostupných informací – ing. Bůžková pro 
přehlednost vyplní obě zaslané tabulky – původní i novou. Do rozpočtu bude doplněna část investic – nové 
PC pro schvalovatele rozpisů a fotobuňky.  
Dále ing. Bůžková informovala o zájmu zástupců pražské a severočeské oblasti společně komunikovat 
témata vázaná na ekonomiku. Stále trvá požadavek OV o uspořádání společné schůzky zástupců oblasti 
na téma ekonomiky.  
 

Bod 2. – OV na své jednání přizval jako hosta paní Janu Holíkovu ohledně konzultace s pomocí 

administrování průběhu, žebříčku a výsledků Středočeské jezdecké ligy. OV jednal a nutnosti propagace 

této akce (web, FB, email), dále nutnosti lepší informovanosti v řadách jezdecké veřejnosti, do budoucna 

lepší přístup k volbě termínů a pořadatelů kol. Je také třeba lepší spolupráce s pořadateli jednotlivých kol 

SJL (dodávání výsledků). Rok 2019 bude dořešen ve stávajícím modelu, a pro další rok připraven nový. Ing. 

Bůžková předá formuláře tabulek žebříčků J. Holíkové. 

Bod 3. – OV jednal o podmínkách STP pro OM - byly zaktualizovány obtížnosti soutěží a celý dokument 

uveřejněn na webu oblasti – zajistí sekretář oblasti. Smlouvy jsou připraveny k dořešení. 

V. Drbal zhodnotil některé navštívené závody v naší oblasti s následujícím vyhodnocením. Minimální 

dohled na opracovišti. Rozhodčí pověřený opracovištěm pouze škrtá startující a dozor bezpečného pohybu 

jaksi uniká. Skoky na opracovišti jsou většinou ve velmi špatném, až nebezpečném stavu (např. prasklé 

bariery). Nefunkční bezpečnostní háky. Parkury bez obtížnějších prvků. Trasy bez technických pasáží. 

Většinou minimální pošty skoků (dle nových tabulek). Hlavní rozhodčí by měl prohlédnout – převzít parkur, 

minimálně z hlediska bezpečnosti. Dekorování, zvláště pak SJL, bez důstojného okomentování. Zvláštní 

kapitolou a tématem pro širokou veřejnost jsou ceny do soutěží v návaznosti na výši startovného. OV 

zvažuje předání námětů skokové a vzdělávací komisi – bude projednáno na dalším jednání OV. 

Bod 4. – Sekretář informoval OV o výsledcích hlasování ankety ‚Triko na MČR‘ od subjektů naší oblasti. 

Vítězný návrh loga i triko budou objednány ve větším množství než v minulých letech, aby nedocházelo 

k chybějícím trikům ke konci sezony. Tato trika budou v případě potřeby doobjednána na další roky – tj 

stejná trika budou po dobu neurčitou, dokud OV nerozhodne jinak. Sekretář oblasti byl OV pověřen 

objednávkou trik od fy IMI partners. 

OV dále zvážil možnost prodeje trik příbuzným a příznivcům reprezentantů na MČR – sekretář oblasti 

konzultoval s účetní ČJF formu postupu, jak tyto částky vyúčtovat – trika se budou prodávat za jednotnou 

cenu 300,- Kč/ks za hotové, sekretářka vystaví vždy příjmové pokladní doklady - paragony. 



Bod 5. – Oblastní SCM všestrannost – pro finální vyúčtování chyběly podklady od pořadatele – náklad na 

zdravotníka a od trenérů – částka za služby a cestovné (část vyúčtování bylo ponecháno u pořadatele). 

Sekretářka oblasti osloví zástupce pořádajícího subjektu. U účastníků z jiných oblastí bylo konstatováno 

přečerpání částky nákladů, které nejsou hrazeny z OPP oproti uhrazené spoluúčasti – sekretářka osloví OV 

jejich mateřských oblastí. OV schválí celkový náklad tohoto soustředění po doložení chybějících dokladů.    

Oblastní SCM pony Heroutice 4. – 5. 4. 2019, 6 účastníků – OV schvaluje vyúčtování v programu OPP ve 

výši 18.700,- Kč. 

Bod 6. – OV se seznámil s výsledkem žádosti o odpuštění platby za druhý přestup v sezoně 2019 pro sl. 

Veroniku Lindauerovou (J0P7K), v souladu s Registračním a přestupním řádem ČJF zpoplatněným částkou 

2000,- Kč za druhý přestup mezi subjekty. Cílovým subjektem je JK Poříčí (MB0066). Důvodem je přestup 

původního subjektu, který členka nemohla ovlivnit. 

OV žádost předal k projednání VV s kladným vyjádřením již po minulém zasedání OV. 

VV ČJF tuto žádost neschvaluje. Výsledek byl sdělen pí Lindauerové s žádostí o zaplacení poplatku za druhý 

přestup. 

Bod 7. – OV jednal o zastaralosti PC p. M. Moudrého, schvalovatele rozpisů v oblasti a žádá tímto VV ČJF 

o schválení nákupu nového PC. Do rozpočtu oblasti zařadí Ing. Bůžková (předpokládaný náklad cca 

20.000,- Kč). 

Tento bod byl odeslán k projednání VV ČJF po minulém jednání OV (s dotazem jak postupovat) – dosud 

bez odpovědi. Z důvodu změny na postu GS bude tento požadavek odeslán znovu s prosbou o radu, jak 

v tomto případě postupovat (společně na vědomí zástupci IT komise). Totéž platí i u tématu fotobuněk, 

neboť stávající dodavatelé, kteří byli doporučení zástupci jiných oblastí, dodali těm, co objednali produkt, 

který není stoprocentně fungující. OV pokračuje v hledání vhodného dodavatele. Do rozpočtu na tento 

nákup vyčlení částku 100.000,- Kč (dle možností vč. tabule). 

Bod 8. – ZZVJ: 

 ZZVJ Heroutice 9. 4. 2019 – 22 přihlášených (udělena výjimka ČJF), 2 omluveni – celkem tedy 20 

účastníků, všichni splnili. Celkové náklady 5.580,- Kč. 

 ZZVJ Mělník 11. 4. 2019 – 13 přihlášených, všichni splnili. Celkové náklady 6.084,- Kč. 

 ZZVJ Mělník 30. 5. 2019 – komise hl. komisař J. Kuška, komise E. Kušková, J. Chvapil, náhradník J. 

Nosková 

 ZZVJ Mělník 13. 6. 2019 - komise hl. komisař J. Kuška, komise E. Kušková, J. Chvapil, náhradník J. 

Nosková 

 ZZVJ Heroutice 20. 6. 2019 – na žádost pořadatele byly přesunuty na 19. 6. 2019 (odstávka 

elektřiny v celém areálu) – komise hl. komisař A. Klauz, komise M. Perníček, M. Veselý, J. Šteker. 

 

Bod 9. – OV schválil na svém minulém jednání udělení bronzového výkonnostního odznaku – drezura pro 

Janu Bělíčkovou, A1671. Požadované výsledky doloženy. 

K datu dnešního jednání OV nebyl VV ČJF odznak schválen, sekretář oblasti požádá sekretariát o 

projednání této žádosti znovu. 

Bod 10. – OV schvaluje vznik nových subjektů: 

 Spring Junior (schváleno per rollam dne 11. 4. 2019) 

 Equi Team Ptice 

 Statek Kočvary 



Bod 11. – Sekretář oblasti informoval OV o uhrazených závazcích ze strany JO La-Boheme Zduchovice 

(změny v kalendáři závodů). Tyto poplatky byly připsány na účet ČJF dne 6- 5. 2019. 

Bod 12. – OV na svém jednání přečetl a vzal na vědomí zprávu hl. rozhodčí ze závodů, které se konaly dne 

12. – 14. 4. 2019 ve Zduchovicích. 

Bod 13. – OV schvaluje změny a úpravy: 

 Závody Hořovice 11. – 14. 4. 2019 – přidán 1 závodní den, a to 10. 4. 2019 

 Změnu místa a data konání OM spřežení – ruší se původní termín 3. – 5. 5. 2019 Semice, nově se 

bude OM konat 22. – 23. 6. 2019 v Čakovičkách 

 Zrušení Hobby závodů Kolín 1. 6. 2019, 5. 7. 2019 

 Zrušení závodů spřežení Semice 3. – 5. 5. 2019 

 Navýšení obtížnosti soutěží z S* na S** při závodech Komárno – Nymburk 8. 6. 2019 

Bod 14. – OV přečetl stížnost TJJ Přední Kopanina ohledně kolize termínů se závody v Královickém dvoře 

a s politováním konstatuje, že termíny závodů vkládají pořadatelé do JISu sami, a OV má velmi malou 

možnost do jejich postupu zasahovat. Nicméně se do příští sezony bude snažit na pořadatele apelovat na 

plánované schůzi pořadatelů (podzim 2019) na jistou míru pozornosti při kolizi závodů, obzvlášť v drezuře. 

Bod 15. – OV schvaluje druhý přestup v sezoně pro L. Sojku (ze subjektu Stáj Housa, MB0156 do subjektu 

JS Královický dvůr, MB0438) z důvodu uzavření zaměstnaneckého poměru ve druhém jmenovaném 

subjektu. Fakturu na částku 2.000,- Kč za druhý přestup v sezoně administrativně zajišťuje sekretář oblasti 

ve spolupráci s účetní ČJF. 

Bod 16. – sekretář oblasti seznámil OV s obsahem Návrhu na zahájení Disciplinárního řízení, podaného 

paní M. R. proti panu J. H. OV doporučuje stěžovatelce obrátit se na soud v občansko-právním sporu, při 

kterém je ochoten dosvědčit skutečnosti, týkající se ČJF (neexistence členství dcery paní M. R.)  

Disciplinární řízení tak nebylo zahájeno, pro jeho zahájení nebyl shledán důvod. Sekretář odešle písemnou 

odpověď. 

Bod 17. – OV jednal o nových změnách pravidel a přiklání se k názoru, že v průběhu sezony by se žádné 

další změny v pravidlech již objevovat neměly. Tyto nové změny navíc nejsou dobře prezentovány ani mezi 

zaměstnanci ČJF, ani směrem k členské základně. 

Bod 18. – pořadatel OM pony (15. 5. 2019 Heroutice) vrátil nevyplacené výhry v poukázkách ve výši 7.500,- 

Kč. Spolu se zbylými poukázkami v hodnotě 1.500,- Kč budou předsedou oblasti vyměněny za poukázky 

s delší expirací (OV plánuje jejich použití při soutěži Nadějí při OM skoky a dále při Galavečeru oblasti). 

Bod 19. – OV jednal o přípravě rozpisu OM skoky – ing. Bůžková zaslala pořadateli rozpis z předchozího 

roku, OV odsouhlasil návrh sboru rozhodčích (předběžné návrhy budou dokončeny po ověření 

dostupnosti navržených rozhodčích a konzultace předsedy oblasti s pořadatelem) – a to …. Vše bude 

konzultováno průběžně s pořadatelem. 

Bod 20. – OV jednal o vedoucích ekip při MČR, v návrhu bylo předneseno: 

 MČR skoky senioři a U25 – vedoucí ekipy A. Halíková 

 MČR skoky děti a junioři – vedoucí ekipy K. Vašáková 

 MČR všestrannost – vedoucí ekipy A. Klauz 

 MČR spřežení – vedoucí ekipy M. Veselý 

 MČR drezura – vedoucí ekipy H. Vášáryová  

 MČR pony – vedoucí ekipy Vladimír Mestenhauser 



Jmenovaní u jednotlivých kategorií budou průběžně sledovat výkonnost případných účastníků MČR a 

kontaktovat je. Informace budou průběžně předávat sekretářce oblasti. 

 

Dále je uvažováno řešit podporu účastníků naší oblasti na MČR formou příspěvku na ustájení. 

Bod 21. – Předseda oblasti informoval o jednání se zástupce VV pro sport – bylo dohodnuto, že veškeré 

podněty na téma závodů a sportu budou zasílány přímo.  Komunikace s Mgr. Vašákovou, jako 

konzultantkou OV pro témata sportující mládeže – průběžně (téma příprava a podpora MČR, soustředění). 

Bod 22. – OV schvaluje fakturu od J. Matušky za fotografie z OM drezura, OM pony a SJL ve výši 1.200,- 

Kč. Tyto fotografie budou publikovány na webu a FB oblasti, spolu s výsledky nejlépe umístěných (zařizuje 

sekretář oblasti). 

Bod 23. – Další schůze OV se bude konat dne 18. 6. 2019 na Kladně od 10:00 hodin. 

 

Zapsala: Jana Nosková 

 

 


